聯合動態

United News

2009 年書院校董會會議及周年聚餐 8/12/2009 The College Board of Trustees' Meeting and Annual Board Dinner 2009



眾校董於校董會第六十六次會議後合照留念。
Group photo posed at the 66th Board of Trustees' Meeting.

校董會主席岑才生先生(最左)頒發書院長期服務獎予醫學院劉允 始教授(左二)、體育及運動科學 系夏秀楨教授(中)及翻譯系方梓 勳教授(右二),由院長馮國培教 授陪同。

Professor Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees (far left) presented

the College Long Services Awards to Professor Joseph W Y Lau, Faculty of Medicine (second from left), Professor Amy S C Ha, Department of Sports Science and Physical Education (centre) and Professor Gilbert C F Fong, Department of Translation (second from right), accompanied by Professor Fung Kwok-pui, College Head.

聯合書院《戀愛嘉年華》音樂會 26/11/2009 United College "Meu Amore" Concert

後排左起:百全堂堂監馮應謙 教授、表演嘉賓周柏豪先生、 薛凱琪女士及周子揚先生、書院 通識教育副主任張雙慶教授、 院務主任李雷寶玲女士、秉芬堂 堂監何瑞珠教授及新聞與傳播 學院陳韜文教授。

前排左起:百全堂主席黃浚傑 同學、秉芬堂主席楊穎衡同學、 舞蹈員及演唱會監製何故先生。



是次活動由百全堂及秉芬堂合辦,吸引超過二百名同學參加。 Over 200 students enjoyed the concert which was coorganised by Pak Chuen Hall and Ping Fan Hall.

Back row from left: Professor Anthony Y H Fung, Warden of Pak Chuen Hall; Pop Singers, Mr Chau Pak-ho, Miss Fiona Sit and Mr Hinson Chou; Professor Chang Song-hing, Associate Dean of General Education; Mrs Christina Li, College Secretary; Professor Esther S C Ho, Warden of Ping Fan Hall and Professor Joseph Chan, School of Journalism and Communication.

Front row from left: Mr Jan Wong, President of Pak Chuen Hall; Mr Dave Yeung, President of Ping Fan Hall; dancers and Mr Keith Ho, Producer of the concert.

書院聚會—獎學金得獎人講座 30/11/2009

講題:我的經歷……從負笈海外到踏上財經青雲路

College Assembly - Lecture Series by Scholarship Recipients Topic: My Life...from Postgraduate Study to a Financial Career in the US and HK



書院聚會—電影座談會 27/11/2009 College Assembly- Seminar on Movies



The College was honoured to have Professor Wong Suk-ying from Department of Sociology (right) to be the Moderator, as well as famous film critics and College alumnus, Mr Anthony K H Ip (02/JLM) to be the guest speaker of the Seminar.



梁鶴年留學獎學金1994-95得 獎人鍾佩汶校友(94/工管)擔 任主講嘉賓。

Ms May Chung (94/BBA), Recipient of S Leung Postgraduate Scholarship 1994-95,conducted the assembly as guest speaker.



左起:高級書院發展主任陳鄧翠怡女士及胡黃雪萍女士、書院輔導長王香生教授、院長馮國培教授、捐獎人梁鶴年伉儷、主講嘉賓鍾佩汶校友、獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授、院務主任李雷寶玲女士及助理院務主任李珮珊女士於講座前合照。

From left: Mrs Eastre Chan and Mrs Joyce Wu, Senior College Development Officers; Professor Stephen H S Wong, Dean of

Students; Professor Fung Kwok-pui, College Head; Mr & Mrs Stephen Leung, donors of S Leung Postgraduate Scholarships; Ms May Chung, Guest Speaker; Professor Woo Kam-sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee; Mrs Christina Li, College Secretary and Ms Sandy Lee, Assistant College Secretary posed a group photo before the lecture.